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  - Već dugo se bavim golubarstvom uglavnom iz ljubavi prema njima. Uzgajam  visokoletače ali
nemam neke visoke rezultate zbog nedostatka slobodnog vremena.  
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